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z posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu,
ktore odbylo si~ w dniu 23 czerwca 2010 roku

Posiedzenie Komisji rozpoczelo sie 0 godzinie 15.00 w Przedszkolu Miejskim Nr 3 .Bajkowy
swiat" w Markach, przy alei Marszalka 16zefa Pilsudskiego 246. Pos iedzenie otworzyl
Przewodniczacy Marek Kroczek, przywital zebranych: Pania Joanne Strzemieczna - pelniaca
obowiazki Dyrektora Przedszkola oraz Czlonkow Komisji. Po stwierdzeniu kworum (Sklad
Komisji 10. radnych: obecnych 5. radnych , nieobecni: P.Adamczyk, Lfsrzezinska,
M.Grabowski, G.Mlodzianowski, T.Sklodowski. Lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do
oryginalu protokolu.) Przewodniczacy przedstawil porzadek obrad.

Pkt 2. Przedstawienie porzadku obrad.

1.
2.

0 ...
oJ.

4.

5.
6.
7.

Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
Wydanie opinii nt. wniosku w sprawie nadania nazwy ulicy, polozonej w Markach
na dzialce 0 numerze ewidencyjnym 42/11 w obrebie geodezyjnym 5-08.
Zapoznanie sie z funkcjonowaniem Przedszkola Miejskiego nr 3 w Markach.
Sprawy rozne.
Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Nie zgloszono wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Pkt 4. Wydanie opinii nt. wniosku w sprawie nadania nazwy ulicy. polozonej w Markach
na dzialce 0 numerze ewidencyjnym 42/11 w obrebie geodezyjnym 5-08.

Przewodniczacy przedstawil wniosek w sprawie nadania nazwy ulicy, polozonej w Markach
na dzialce 0 numerze ewidencyjnym 42/11 w obrebie geodezyjnym 5-08, stanowiacej droge
wewnetrzna nazwy .Kiemliczow" (Wniosek stanowi zalacznik nr 2 do oryginalu protokolu),
WIw ulica zlokalizowana jest w rejonie, gdzie wiekszosc ulic posiada nazwy bohater6w
trylogii Henryka Sienkiewicza, dlatego, wnioskodawca uwaza, iz proponowana nazwa bedzie
adekwatna do juz istniejacych,
Po dyskusji Radni wyrazili pozytywna opinie 0 wniosku w glosowaniu zarzadzonyrn przez
Przewodniczacego.

Wvniki glosml'ania:
za wydaniem pozytywnej opinii - 5
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 0

Pkt 5. Zapoznanie sie z funkcjonowaniem Przedszkola Miejskiego Nr 3.

Czlonkowie Komisji zapoznali sie z Informacja nt. Przedszkola Miejskiego Nr 3 .Bajkowy
swiat", sporzadzona dla potrzeb Komisji przez Dyrektora ZOPO mgr inz. Andrzeja Motyke
(Informacja stanowi zlacznik nr 3 do oryginalu protokolu). Nastepnie Przewodniczacy Marek



o
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Kroczek zwrocil sie do Pani Joanny Strzemiecznej - nauczycielki przedszkola, kt6rej na czas
zastepstwa Dyrektora Przedszkola Nr 3 pani mgr Agnieszki Zebrowskiej (przebywajacej na
urlopie macierzynskirn), powierzono pelnienie obowiazkow Dyrektora Przedszkola.
Podobnie, jak w dw6ch poprzednio odwiedzanych przez Komisje miejskich przedszkolach, \ V

tej plac6wce na poczatku roku nie przyjeto 59 dzieci. Do przedszkola przyjeto 88 dzieci , w
trzech oddzialach.
Podobnie jak inne plac6wki, budynek przedszkola wymaga termomodernizacji, ponadto
wymiany wymagaja posadzki w dw6ch salach, remontu - taras.
Wiele prac remontowych, doraznych, przedszkole wykonuje w ramach srodkow wlasnych,
Z uwagi na brak srodkow z budzetu miejskiego remont rna bye przelozony na nastepny rok.
Radni zobaczyli wszystkie pomieszczenia przedszkolne. Przedszkole utrzymane jest we
wzorowym porzadku i czystosci, Wedlug Radnychjest najlepiej usytuowanym miejskim
przedszkolem, posiada wystarczajaca dzialke 0 powierzchni 5 684 m2

, dajaca mozliwosc
rozbudowy przedszkola.
Tak, jak w innych miejskich przedszkolach, naleznosc za uczeszczanie dziecka do przedszkola,
wraz z oplata za zaiecia dodatkowe wynosi ok. 400 zl.

Pkt 6. Sprawy r6zne.

Radni zapoznali sie z pismem skierowanym do Burmistrza Miasta Marki przez rodzic6w
dzieci SP 5. Pismo jest apelem rodzic6w 0 zaniechanie dzialan zmierzajacych do polaczenia
rownorzednych wiekowo klas w tej szkole.
Sytuacja ta wynika w uwagi na wylaczenie z uzytkowania starego budynku Zespolu Szk61
Nr 2. Dzialania te podjeto na wyrazny apel rodzic6w oraz zly stan budynku. Czlonkowie
Komisji uwazaja, iz podjete dzialania Set sluszne.

Nie podjeto innych spraw w tym punkcie.

Pkt 6. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 16.40 Przewodniczacy Marek Kroczek podziekowal zebranym i zamknal
posiedzenie Komisji Oswiaty Kultury i Sportu.

Protokol sporzadzil
Marek Kroczek

Przewodniczacy Komisji
Oswiaty, Kultury i Sportu


